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          Bestyrelsen foreslår, at stykket af strandengen mellem de to 

stier bliver afgræsset.   

 

Begrundelse:    

 

 

          Kommunens anbefaling er, at der indhegnes et større 

område til kreaturerne, som er det, der giver den bedste naturpleje. 

Kommunen tilbyder at hjælpe med finansiering af yderligere 

indhegning. Samtidig etableres der færiste, så færdsel til stranden 

stadig kan foregå uhindret. I forbindelse med færistene etableres 

der et par små klaplåger, så man evt. kan komme til stranden med 

sin hund. 

 

           Pbv. 

 

Ex på en overgang (Færist) 

 

 

 



Det blå område er den nuværende indhegning, det røde område er 

det der ønskes lagt til den nuværende indhegning.  

 
 

 


